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Spoločné podnety pre VMČ Stred    12. decembra 2022 

1. Otočenie LED tabule s odchodmi prímestskej dopravy – Hasičská 

Radi by sme reagovali na odpoveď ÚM na našu požiadavku ID 1693 zo dňa 
10.10.2022. V nej sme žiadali otočenie LED informačnej tabule s odchodmi 
autobusov na zastávke Trenčín, Hasičská smer Dubnica nad Váhom tak, aby na ňu 
videli chodci stúpajúci po schodoch smerom z Palackého ul.  

Podľa stanoviska ÚM nie je otočenie tabule o 90 stupňov vhodné, nakoľko na ňu 
potom neuvidia cestujúci zo zastávky. Chceli by sme dať do pozornosti fakt, že na 
tabuľu nedovidia cestujúci zo zastávky ani dnes – je tak ďaleko od samotného 
nástupišťa, že ani človek s výborným zrakom informácie prečítať nedokáže, čo 
dokladáme priloženou fotografiou. Natočením o 90 stupňov smerom do ul. 
Palackého by svoju funkciu plnila oveľa efektívnejšie.  
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2. Poškodený plot medzi zastávkou Električná, nemocnica a traťou ŽSR 143 

Prosíme o informáciu, v akom stave je riešenie našej požiadavky ID 77 zo dňa 
11.10.2021, ohľadom poškodeného oplotenia, ktoré má oddeľovať zastávku Trenčín, 
Električná, nemocnica od trate ŽSR 143. Podľa vtedajšieho stanoviska je plot 
majetkom mesta, pričom ÚM avizoval predloženie návrhu na jeho opravu. Je 
možné očakávať realizáciu opravy v roku 2023? Pripomíname, že ide o bezpečnosť 
čakajúcich cestujúcich, ktorým meter za chrbtom prechádzajú vlaky. 

 

3. Zabudnutá pneumatika s betónom – Električná  

Prosíme o odstránenie starej pneumatiky s betónovým vnútrom z trávnika na 
Električnej ulici, pri odbočke na Rozmarínovú ulicu.  

 



Strana 3 z 11 
 

Mgr. Richard Medal  0905 469 707 I richard.medal@trencin.sk 
Ing. Richard Ščepko  0911 769 186 I richard.scepko@gmail.com 
Michal Mazánik  0908 478 858 I michal.mazanik20@gmail.com 

4. Nebezpečné skrutky – Električná  

Žiadame o odpílenie 4 nebezpečných skrutiek v trávniku na zastávke Trenčín, 
Električná smer centrum. Ide o torzo základov označníka MHD, ktorý sa tu 
v minulosti nachádzal. Chodci sa môžu o trčiace skrutky poraniť.  
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5. Nefunkčné osvetlenie citylight vitrín – Legionárska  

Bezprostredne po výmene povrchu chodníka prestalo fungovať osvetlenie 2 
reklamných panelov v jednom z prístreškov zastávky Legionárska smer Juh. 
Napadlo nám, či to nemôže byť dôsledok nezámerného poškodenia kabeláže pri 
oprave chodníka. Žiadame o preverenie stavu a opravu osvetlenia – ide 
o frekventované miesto a jeho osvetlenie prispieva k pocitu bezpečia.  

 

6. Poškodený diel kasselského obrubníka – Legionárska  

Prosíme o vykonanie opravy jedného z dielcov kasselského obrubníka na zastávke 
Legionárska smer Braneckého, ktorý je uvoľnený a nestabilný. Predstavuje riziko 
ako pre chodcov, tak aj pre samotné (nové) vozidlá MHD.  
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7. Rušivá hlasitosť hudby – Mierové námestie 

Radi by sme ocenili snahu mesta o spríjemnenie pobytu verejnosti na Mierovom 
námestí formou hudby hranej z reproduktorov v telesách stĺpov verejného 
osvetlenia. Prosíme však o informáciu, kto je zodpovedný za hlasitosť hudby 
a časový interval, v ktorom je spustená? Napríklad dňa 13.12.2022 hudba doslova 
vrieskala na poloprázdnom námestí o pol ôsmej večer. Nešlo teda o spríjemnenie, 
ale naopak o rušivý element, ktorý bol dobrý akurát tak na bolesť hlavy. Žiadame 
o nastavenie výrazne nižšej hlasitosti, aby hudba návštevníkov neobťažovala. 

Záznam prikladáme formou odkazu na Google Disk: 
https://drive.google.com/file/d/1DsqsHVi1DzO3rpJyE1fhNNLUUEf8wA3O/view?usp
=sharing . 

8. Zavedenie zóny 30 – lokalita Slnečné námestie 

Na podnet obyvateľov štvrte okolo Slnečného námestia sme na začiatku septembra 
2022 zorganizovali stretnutie za účasti Ing. Hartmanna, vedúceho ÚM, za účelom 
riešenia statickej dopravy v lokalite. Konsenzom väčšiny obyvateľov bol prijatý 
návrh na zavedenie zóny 30. Prosíme o informáciu, či aktuálne niečo jej zavedeniu 
bráni, prípadne v akom časovom horizonte je tento krok možné očakávať.  

9. Mláka na chodníku – Soblahovská 

Chodník na Soblahovskej ulici. Chceli by sme poprosiť o odstránenie dlhoročnej 
mláky, ktorá sa tvorí po každom daždi na chodníku na Soblahovskej ulici pri 
priechode pre chodcov v smere na Ulicu 28. Októbra. Chceli by sme sa spýtať na 
približný termín opravy (pravdepodobne lokálnej výmeny povrchu). Ide o 
frekventovaný peší ťah, preto by sme si neradi prečítali odpoveď "bude zaradená do 
zásobníku opráv". 
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10. Nefunkčné osvetlenie smerníkov – Farská 

Nasvietenie smerníkov osadených vďaka projektu Mestské zásahy Trenčín. Chceli 
by sme poprosiť o opravu/spustenie nasvietenia smerových tabúľ osadených a 
podsvietených na múre medzi synagógou a Piaristickým kostolom na Mierovom 
námestí. Na podsvietenie boli pred pár rokmi vyčlenené financie z rozpočtu, no 
dnes už nesvieti. 

 

11. Zastavovanie vozidiel MHD pri kasselských obrubníkoch 

Chceli by sme požiadať spoločnosť Transdev, ktorá zabezpečuje pre mesto Trenčín 
MHD, aby upozornila svojich vodičov na riadne zastavovanie pri kasselských 
obrubníkoch všade tam, kde sú dnes osadené. Tie umožňujú vodičom zastaviť 
vozidlo k hrane zastávky a cestujúcim pohodlný nástup/výstup z vozidiel MHD. Nie 
raz sme videli situáciu, kedy cestujúci musí do vozidla "skočiť", prípadne zostúpiť na 
vozovku a následne nastúpiť do vozidla. Niekoľko príkladov z rôznych liniek aj 
zastávok uvádzame na fotografiách nižšie. 
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12. BIO odpad – Tržnica pri Družbe 

Opakovane chceme upozorniť, že časť trhovníkov predávajúcich počas sezóny 
vyhadzuje BIO odpad do nádob na komunálny odpad. Je možné zabezpečiť 
výmenu hnedých BIO nádob za kontajnery na komunálny odpad tak, aby BIO 
nádoby boli bližšie k trhovníkom? Prípadne boli predajcovia opätovne upozornení 
na povinnosť triedenia odpadu? Zároveň by sme sa chceli spýtať pani Čachovej na 
prípadne lepšie návrhy riešenia tohto dlhotrvajúceho problému. 
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13. Nerešpektovanie cyklopruhu vodičmi – Palackého 

Ako je vidieť na fotografii, niektorí vodiči nerešpektujú vyznačený cyklopruh v 
smere k Hotelu Elizabeth. Nejde o ojedinelý prípad, no tento sa mi (R. Ščepko) 
podarilo aj zdokumentovať. Existuje možnosť cenovo dostupného a efektívneho 
riešenia (okrem stavebne vyvýšenej cyklotrasy popri Piaristickom gymnáziu)? 

 

14. Parkovanie na chodníku - Palackého 

Tento podnet dávame opakovane, keďže riešenie nenastalo. Je legálne parkovanie 
na frekventovanom mestskom chodníku, ako to dokazujú fotografie nižšie? 
Dlhoročné parkovanie tohto typu znemožňuje chodcom, ľuďom s kočíkom 
bezpečne a pohodlne prejsť po chodníku. 
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15. Odložené vedro na čistenie podlahy vo vozidle MHD 

Tento podnet dávam sám za seba (R. Ščepko), keďže je trochu bizarný. Vo vozidle s 
označením 411 na Linke 25 dňa 10.12.2022 v smere do OC Laugaricio s odchodom  
18:18 z Dolného Šianca som sedel na prednom sedadle vedľa predných dverí. 
Pohodlné sedenie na sedadle bolo znemožnené vďaka vedru položeného pri 
sedadle. Priznám sa, cestoval som v MHD v niektorých štátoch vyspelej Európy, ale 
nikdy som necestoval s vedrom pri sedadle. Bol by som rád, keby takéto spôsoby sa 
už vo vozidlách MHD Trenčín nevyskytovali. Rozumiem, že si vodiči vykonávajú 
čistotu vozidiel, ale mal by sa nájsť podstatne vhodnejší spôsob umiestnenia. 
Neviem si predstaviť, že by som vo Viedenskom metre cestoval s vedrom bez mopu. 
Verím, že sa nájdu vhodnejšie spôsoby ako tieto pomôcky umiestňovať vo 
vozidlách. Neprispieva to totiž ku kultúre cestovania. 
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16. Zanedbané trávnaté plochy – vnútroblok Inovecká 28-38 

Po vybudovaní parkovísk v roku 2020 zostala v danej lokalite kopa hliny. Prosíme 
zabezpečiť odvoz tejto hliny a v príhodnom čase plochu vyrovnať a osadiť trávou. 
Zároveň prosíme o informáciu, či sa v lokalite chystá projekt na celkovú revitalizáciu 
danej plochy - čo (ako vidno z obrazovej prílohy) by bolo rozhodne treba. 
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17. Zasielanie zoznamu podaní na stavebný úrad poslancom 

Prosíme o obnovenie zasielania zoznamu podaní na stavebný úrad poslancom MsZ. 
Zoznam bol zasielaný v minulosti každomesačne a bol veľmi dobrým doplnkovým 
zdrojom informácií pre aktívnych poslancov MsZ, aké stavebné aktivity sa v meste 
chystajú a pripravujú. Posledný prehľad bol zaslaný za september 2022. 

18. Možnosť informovať verejnosť o začiatku výrubového konania 

Prosíme o preverenie možnosti informovať verejnosť o začiatku výrubového 
konania na stromy a kry vo verejnej zeleni vyvesením kópie oznamu priamo na 
strom/stromy, ktorých sa má výrub týkať (alebo v prípade krov do ich 
bezprostrednej blízkosti). V spolupráci s Centrom environmentálnych aktivít 
navrhujeme v tejto veci spoluúčasť, pomoc s inštalovaním oznámenia v teréne. 

Vopred veľmi pekne ďakujeme za ochotu pri riešení, 
v prípade otázok a doplnení sme, samozrejme, k dispozícií. 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik 


